



سرقة الأطفال الرضع: أحد تجليات حرب الإبادة الصهيونية ضد الشعب الفلسطيني

بيان صحفي صادر عن جمعية المرأة العاملة الفلسطينية للتنمية

فلسطين المحتلة: تتوالى فصول وتجليات حرب الإبادة التي يشنها الاحتلال الصهيوني الفاشي ضد الفلسطينيين والفلسطينيات في قطاع غزة، في انتهاك صارخ لكافة السنن والعقائد والقيم الإنسانية والمواثيق والأعراف الدولية. إضافة إلى القتل الممنهج والتدمير المتواصل لكافة مقومات الحياة الآدمية في قطاع غزة المحتل، ها هو أحد جنود الاحتلال يعترف، على الملأ، أن ضابطاً فيما يسمى لواء "جفعاتي"، وهو أحد أكثر ألوية جيش الاحتلال دموية وتقتيلاً، ويشكل امتداداً لعصابات الهاغانا والأرغون التي شنت هجمات دموية في العام 1948 وقادت إلى نكبة الشعب الفلسطيني واقتلعه من أرضه التاريخية، يقوم بسرقة رضيعة فلسطينية من أحد المنازل في قطاع غزة ويقوم بنقلها إلى داخل الكيان الغاصب، بعد أن قامت قوات الاحتلال بارتكاب واحدة من المجازر الهمجية التي قادت إلى قتل أفراد أسرة الرضيعة.

إن سرقة الطفلة في هذه الظروف، يشكل جريمة إبادة جماعية حسب [اتفاقية منع الإبادة الجماعية](#) التي اعتمدها الأمم المتحدة في التاسع من كانون أول من العام 1948 والتي اعتبرت أن هناك أربعة صيغ للإبادة الجماعية، حيث من بينها "نقل أطفال المجموعة قسراً إلى مجموعة أخرى"، ويكفي توفر صيغة واحدة من الأربعة، لاعتبار ما يجري جريمة إبادة جماعية. وتؤكد الاتفاقية ضرورة قيام الدول الأعضاء باتخاذ الإجراءات المناسبة على صعيدين، الأول منع هذه الجريمة في أراضيها، والثاني ملاحقة الجهات التي تقوم بمثل هذه الجرائم.

إن جمعية المرأة العاملة الفلسطينية للتنمية وهي تدين هذه الجريمة الصهيونية والتي من المؤكد أن البشرية ستحتاج لفترة طويلة كي تشهد مثيلاً لها، لتدعو كافة الجهات الدولية والإقليمية وهيئات الأمم المتحدة للوقوف أمام مسؤولياتها الأخلاقية والقانونية والزام دولة الاحتلال بوقف جرائمها بحق الفلسطينيين والفلسطينيات، وتؤكد الجمعية أن استمرار صمت الأمم المتحدة يشعرون السؤال حول مدى "شرعية" وجدوى بقائها. كما تدين الجمعية مواقف كافة القوى الاستعمارية المتواطئة مع الاحتلال وجرائمه والتي توفر الدعم المادي والسياسي والدبلوماسي للكيان الغاصب، وتشجعه على المضي قدماً في إبادة الشعب الفلسطيني، في محاولة لتجسيد مقولة أن "فلسطين هي أرض بلا شعب، لشعب بلا أرض".

وتدعو الجمعية كافة المؤسسات الحقوقية الدولية والمؤسسات المعنية بحماية الأطفال، وعلى رأسها اليونسيف، للتدخل الفوري لوضع حد لجرائم الاحتلال التي فاقت الخيال، والتي لم يشهد لها التاريخ البشري مثيلاً. وفي هذا السياق، تدعو الجمعية إلى ضرورة الإسراع في رفع القضايا الجزائية ضد "دولة الاحتلال" أمام محكمة الجنيت الدولية، وكذلك رفع القضايا الفردية ضد مجرمي الحرب الصهاينة (السياسيين والعسكريين منهم) أمام المحاكم الوطنية التي تسمح أنظمتها وولايتها القانونية بالنظر في جرائم تقع خارج نطاقها الجغرافي.

وتؤكد جمعية المرأة العاملة الفلسطينية أن جرائم الاحتلال وممارساته تشكل تعبيراً جلياً عن الإيديولوجيا التلمودية التي تحكم الكيان الصهيوني، والتي لا تعترف بحق غير "اليهود" في الحياة، وأن قتل الآخر هو وسيلة للتقرب إلى الله.

جمعية المرأة العاملة الفلسطينية للتنمية

2024/1/2



Abducting Infants from the Gaza Strip:

Another Manifestation of the Zionist Genocide War against Palestinians

Press Statement Released by PWWSD

Occupied Palestine: The forms and manifestations of the Fascist Israeli genocide war against Palestinians in the Gaza Strip continues, in a clear violation of all divine and human values as well as the international conventions and treaties. Alongside the systematic killing of Palestinians and destruction of all life essentials, one of the Israeli soldiers confesses, in public, that an Israeli officer abducted an infant from the Gaza Strip. According to the mentioned soldier, an officer from the so-called Givati Brigade, which is one of the most bloody and executing brigades in the Israeli army, and represents an extension of the Haganah and Irgun Militias that conducted the bloody attacks against Palestinians in the year 1948 causing the “Nakba” of Palestinians and uprooting them from their historical land, stole and abducted a Palestinian infant (girl) and took her to Israel. The child was abducted from a house that was shelled and witnessed one of the massacres committed by the Israeli army in the Gaza Strip, which led to the murder of the infant’s family members.

Kidnapping the infant represents a crime of genocide according to the [UN Convention](#) on the Prevention and Punishment of the Crime of Genocide, which was endorsed by the UN General Assembly on December 9, 1948. The Convention considered that there are four forms of genocide and one of them is: “Forcibly transferring children of the group to another group”. The availability of one form (out of the four) is enough to consider an act as “genocide”. The Convention affirms that state parties should invest efforts to ban such a crime on their land and also take measures to litigate parties, that commit genocide crimes.

At the time PWWSD condemns such a crime, which will require human beings a long time to witness crimes that resemble it, calls upon all the international and regional actors, as well as the United Nations Agencies, to fulfill their legal and moral responsibilities in obligating the occupation state to stop its crimes against Palestinians. PWWSD affirms that the ongoing silence of the United Nations legalizes the question about the legitimacy of the United Nations and the value of the existence of such an international entity. PWWSD denounces the position of some colonial powers that conspire with the occupation and its crimes. These countries are providing physical support as well as political and diplomatic coverage to the Occupation State and encourage it to proceed in murdering Palestinians, in an attempt to prove the claim that “Palestine is a land without people, for people without land”.

The organization urges all the legal international organizations and the organizations involved in protecting Childhood (mainly UNICEF) to interfere immediately and end the unimagined crimes of the occupation that there had never been crimes similar to them in human being history. In this regard, PWWSD calls for accelerating the process of filing a case against the Occupation State with the

International Criminal Court and to lodge cases against the Israeli war criminals (politicians and militants) with the national courts whose jurisdiction mandate allows revising crimes committed outside the geographical sphere of these courts.

PWWSD affirms that the practices and crimes of the occupation interpret the Talmud Ideology that governs the Occupation State and denies “Non-Jews” the right to exist and considers killing others as a way to become closer to God.

Palestinian Working Woman Society for Development

2/1/2024.